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Abstract 

 Relaying is one of the features being proposed for the 4 G LTE 

advanced systems. The aim of LTE relaying is to enhance both coverage 

and capacity. 

Relaying is a potential solution to improve the coverage and 

capacity in LTE-Networks .relay deployment to support higher data rates 

and better coverage, especially at the cell edges which suffer from inter-

cell interference. The solution of relaying is attractive because of its low 

cost and easy deployment.  This project shows that deploying just one 

relays per sector can significantly improve system capacity and coverage. 

The geometric deployment of relays that maximizes the spectral 

efficiency of the worst users or minimize outage. For its study is 

compared several aspects like SINR or the throughput between a scenario 

with Relay and another without Relay having implemented a LTE-

Networks. 
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 المستخلص

 

م انظلجيل الرابع لا ها فىاقترحترحيل هي واحدة من الميزات التي يجري ال

هو تعزيز  الامد التطور الطويلوالهدف من ترحيل .  المتطورة الامدالطويل  رالتطو

 .لسعةكل من التغطية وا

الطويل  ت التطورفي شبكا سعةحل محتمل لتحسين التغطية وال ترحيل هوال

لدعم معدلات بيانات أعلى وتغطية أفضل, خاصة عند حواف  المرحلنشر ,الامد

ب بسب جدا جذابةال ولالحل المرحلات من.الخلية التي تعاني من التداخل بين الخلايا

أن نشر واحدة فقط   يبينوع, هذا المشر .تطبيقه واستخدامةانخفاض تكلفته وسهولة 

. النظام والتغطية سعةحسن إلى حد كبير يفي القطاع يمكن أن  مرحلاتالمن 

والحد ن أسوأ المستخدمين عطيف الزيد من كفاءة ي  للمرحلات الأمثل هندسىنشرالو

 بالإضافة التدخل إلى إشارةنسبة   ومقارنة جوانب عدة مثل لدراست. نقطاعالا من

 بعد  مرحلدون البوآخر  مرحلالإنتاجية بين سيناريو مع الأو  الضوضاء نسبة إلى

 .التطور طويل الامد شبكات ذينفت
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